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Inhoud schriftelijke vraag:
Op 11 april ontvingen wij een update van de portefeuillehouder over de motie opknapbeurt 
Beltpark en drietal toezeggingen m.b.t. skatebaan/pumptrackbaan en Hillegom Beach. In deze 
update staat o.a.: 'Hierbij is gekeken naar mogelijkheden en ontwikkelingen binnen het 
Cerespark, het Vossepark, De Zanderij en het Beltpark. Eerder opgehaalde input uit 
inloopavonden m.b.t. wensen van inwoners, ervaringen met participatie bij de aanleg van 
speelfaciliteiten en zaken als bodem en flora & fauna zijn hierin meegenomen. Geconcludeerd 
is dat het Beltpark de beste optie is voor het eventueel aanleggen van een pumptrackbaan.'

Deze mail vinden wij inhoudelijk onvoldoende onderbouwde informatie geven. Tot onze 
eerdere verbazing werd in de actielijst m.b.t. toezegging rondom pumptrackbaan Q1 al in Q4 
veranderd zonder toelichting. 

Wij willen daarom de volgende vragen stellen en verzoeken om een schriftelijke reactie. 

1. U zegt te hebben gekeken naar mogelijke locaties m.b.t. aanleg pumptrack. U  
refereert  hierbij aan eerdere gewonnen info. Kunt u ons een samenvatting van deze 
info doen toekomen? Want wij hebben niet vernomen dat er recent info is gewonnen 
bij omwonenden van de parken m.b.t. speelmogelijkheden.

2. In de brief staat . Geconcludeerd is dat het Beltpark de beste optie is voor het 
eventueel aanleggen van een pumptrackbaan.' Betekent dit dat er een pumptrackbaan
komt bij het Beltpark? In de e-mail van 11/4 staat 'De projectgroep krijgt dan ook de 
opdracht om elementen als waterrecreatie/ligweide en een skate/pumptrackbaan mee 
te nemen als mogelijke faciliteiten binnen het Beltpark.' Impliceert dit dat er een keuze
wordt gemaakt in of een pumptrackbaan of een skatepark? Dit was namelijk niet de 
bedoeling. Beide kennen een andere doelgroep

3. Alles lijkt geënt op het Beltpark. Wij missen hierin speellocaties voor onze jeugd in 
andere wijken/locaties. Als het gaat om het Vossepark; er is geen speelplek in deze 
buurt, dat was ook een motivatie voor Bibi Boterbloem om hier een speelplek te 
creëren, liefst een pumptrackbaan. Als dit niet mogelijk is kunt u aangeven waarom ? 
en wat een alternatief zou kunnen zijn wat wél mogelijk is voor deze locatie i.p.v. alles 
toe te schrijven aan het Beltpark.  

4. Is de locatie van de SDO/ Jeu de Boules ook overwogen als plek voor speelplekken? Zo 
niet, kan dit alsnog ? 

5. De planning schuift nu, wederom zonder onderbouwing, door “naar verwachting” Q4. 
Wij vinden dit zeer teleurstellend aangezien vorig jaar expliciet Q1 is genoemd. Hoe 
bent u tot deze planning gekomen, kunt u dit concreter onderbouwen?  Wat is er qua 
planning op eerdere termijn wel mogelijk voor de locaties die nu niet zijn voorzien van 
speelplekken. 

6. U heeft het in uw update over een projectgroep. Wie nemen deel aan de projectgroep? 
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